
ZAPISNIK
38. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Kolan odriane elektronidkim putem,

izjaSnjavanjem putem e-maila, dana27. travnja 2020. godine

Sjednicu je u 11,3'1 sati otvorio predsjednik Opdinskog vijeia Ante Zubovic molbom prema
vije6nicima da se prijave i potvrde svoje prisustvo na elektronskoj sjednici.

Na mailing listi sjednice vijeca nalaze se:

- svi vije6nici Opcinskog vijeca
- na6elnik Op6ine Kolan
- zamjenik nadelnika Opcine Kolan
- prodelnica JUO Opcine Kolan
- imov in skopravn i po slovi@kol an. h r
- josipzu bovicS9@gm ai l. com
- info@kolan.hr

Vijecnici tr/ario Baridevic, lvan eemeljic, Sime Gligora
prisutni.

Branimir Tauzer izjavljuju da su

Predsjednik vijeca obavjeStava da nije dobio odgovor od info@kolan.hr, nadelnika i

prodelnice, niti telefonskim putem fiksnu liniju Opcine Kolan. Nakon neuspje5nog poziva
kontaktirao je prodelnicu na mobilni broj, a ona ga informira da su op6inske linije u kvaru i da
se ne moZe pristupiti e-mailu.

Predsjednik vijeca utvrduje da postoji kvorum za odrlavanje sjednice, te moli prisutne
vijecnike da se odituju oko imenovanja zapisnidara sjednice.

Vije6nik tr/ario Bari6evic izjavljuje da se slaZe s prijedlogom predsjednika vije6a, ali traZi
mogu6nost da se sadeka 5 minuta da prorade veze. Takoder, vijecnik Mario Baridevic
predla2e traZenje uklanjanja problema od T-com-a i komentira kako je interesantno da ni
drugim vijecnicima ne rade linije.

Predsjednik vije6a odrecluje vrijeme dekanja da prorade veze do 11:55 sati.

Predsjednik vijeca obavje5tava da je ponovno razgovarao s prodelnicom, te je odito imaju
neki problem sa vezama, ali obzirom da postoji kvorum i da je zamjenik na6elnika Josip
Zubovi6 prisutan, moli da se zamjenik izjasni da li ce on odgovarati na todke koje je predloZio
nadelnik i aktivno sudjelovati na ovoj sjednici.

Vije6nik Mario Baridevic pita Sto je s zapisnidarom.

Nadelnik Opcine Kolan se ukljuduje u 12:02 h i izjavljuje da je prisutan. Nadelnik pojaSnjava
da odgovara preko mobilnog aparata i mobilne mreZe, s obzirom da imaju pote5ko6a sa
internet operaterom odnosno sa internetom u opcini, te moli za strpljenje.

Predsjednik vijeca konstatira da postoji kvorum, a ostali vijednici nisu opravdali izostanak.
Obavje5tava da su na sjednici prisutni nadelnik i zamjenik nadelnika. Predsjednik vijeca
otvara 38. sjednicu u 12:04 sata, te za zapisnidara odreduje Branimira Tauzera. Podsjeca
prisutne da su dnevni red dobili u materijalima, te predlaZe dopunu Dnevnog reda. Todka 15.
Razno postaje tocka 16, a todka 15. je novi prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o izboru
Komisije za statut i poslovnik Opdinskog vijeca Opcine Kolan. Predsjednik vijeca stavlja
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Dnevni red na glasovanje, te moli da se vije6nici izjasne glasanjem ZA, PROTIV ili

SUZDRZAN.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovic, Mario Bari6evic, lvan Cemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Predsjednik vijeca konstatira da je Dnevni red jednoglasno prihvacen, te obavjeStava sve
prisutne da ce o tijeku odrZavanja ove 38. Sjednice opcinskog vijeca biti obavjeSteno
lt/inistarstvo uprave. Takoder predsjednik vijeca moli da u ovom zapisniku bude zabiljeZen
'Dopis za odgodu 38. Sjednice' koji je predsjednik vijeca uputio svim vijecnicima, nadelniku i

zamjeniku nadelnika, prodelnici JUO putem e-maila 24.lravnja 2020. godine. SadrZaj dopisa
u nastavku:

"PoStovani vijecnici,

obracam vam se svima, u svezitraZenja vijednika HSS-a Ante Prtoriia i Bogumila Sugara za
odgodom vijeca iz kako navode kasne dostave materijala.
DuZan sam vam pojasnitida sam saziv vijeca proielnici opcine dostavio pismeno 17. travnja.
2020. godine s naznakom da Ce se 38. sjednica Opcinskog vtje6a odrZati 24. travnja 2020.
godine elektronskim putem. Ujedno je priloZen iprijedlog dnevnog reda. Dan prije 16.
travnja 2020. godine lusmeno sam prodelnici najavio 38. Sjednicu vijeca.
Radne verzije prijedloga odluka sam pos/ao joi 14. 04. 2020.
Smatram da je proielnica opcine Kolan imala dovoljno vremena za pripremu materijala ali
ista konstantno pokuiava ne SURADIVATI sa opcinskim vijecem.
Nadalje napominjem da su i toike dnevnog reda, a koje je predloZio naielnik stigle meni kao
ivijeCnicima tek 22.04.2020, te i ostalivijednici su bili uskraieni pravovremenog prouiavanja
materijala dostavljenog od strane nadelnika.
Shodno naprijed navedenom i uz razumijevanje tra1enja naprijed navedenih vijecnika
odgadam sjednicu za 27.04.2020. U 11.30 sati. Naiin odrZavanja idnevni red ostaju po
dopisu.

Takoder traZim da nacelnik opcine opomene proielnicu ili osobu koju je ista zaduZila za
pripremu sjednice , kao i do sada neaZurnih priprema prethodnih sjednica, za nesaujestan
rad i kaSnjenje sa pripremama sjednica, kao i pravovremeno objavljivanje Odluka,
Zakljucaka i drugih akata u SluZbenom glasniku opcine Kolan, a Sto do sada nije bio slucaj.
Za sve druge upite i nejasnoce stojim svima na raspolaganju, a upiti ovakve yrsfe se
ubuduce neka dostavljaju JUO kojije zaduZen za pripreme materijala i organizaciju sjednica
opcinskog vijeca, a ovaj dopis traZim da se uvrsti u Zapisnik 38. Sjednice opcinskog vijeca
kao uvodnidio.

Srdaian pozdrav,

P red sje d n i k O pci n skog vije ca
Opcine Kolan
Ante Zubovic"

Predsjednik vije6a otvara raspravu o dostavljenim zapisnicima 33.,34.,35.,36. i 37. sjednice,
prije verifikacije istih.

Vijecnik Mario Baridevic stavlja primjedbu na zapisnike opcenito iz razloga Sto su presaZeti te
predlaZe da ubudude budu malo op5irniji, sa vi5e relevantnih podataka.
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Vijecnik Sime Gligora ulaZe prigovor na nadin koji se zapisnici dostavljaju na Vijece, jer
usvajati zapisnike s tolike vremenske distance je gotovo nemoguce.

Vijecnik Branimir f auzer izjavljuje da se slaZe s vijecnikom Baridevicem, te izjavljuje kako
smatra da je neprihvatljivo da se dostavlja istovremeno ovoliko zapisnika, s tolikim
zaka5njenjem, to bi trebala prestati biti praksa, a traje vec duZe vrijeme.

Vijecnik [Vlario Baridevic moli odgovor od JUO Kolan, na pitanje koliko je vremenski potrebno
za sastavljanje zapisnika.

Predsjednik vijeca izjavljuje da se sla2e s primjedbama vijecnika i stavlja Verifikaciju
zapisnika na glasanje, no prije toga daje rijed nadelniku koji lraZi dozvolu za komentar.

Nadelnik upozorava da se po poslovniku o svakom pojedinom zapisniku treba glasat
pojedinadno da bi bilo valjano glasovanje.

Predsjednik vijeda stavlja Verifikaciiu zapisnika 33. sjednice vije6a na glasovanje, te moli da
se glasa ZA, PROTIV ili SUZDRZAN. takoder, predsjednik vijeca moli sve vijecnike da
glasuju za svakizapisnik posebno.

GLASOVANJE:

Verifikacija zapisn ika 33.sjednice Opcinskog vijeca :

ZA: nema
PROTIV: nema
SUDRZAN: 5 vijecnika (Ante Zubovic, Mario Baridevi6, lvan eemelji6, Sime Gligora, Branimir
Tauzer)
Zapisnik nije verificiran.

Verifikacija zapisnika 34.sjednice Opcinskog vijeca :

ZA: nema
PROTIV: nema
SUDRZAN: 5 vijecnika (Ante Zubovi6, Mario Baridevic, lvan eemeljic, Sime Gligora, Branimir
Tauzer)
Zapisnik nije verificiran.

Verifikacija zapisn ika 35. sjed nice Opcinskog vijeca :

ZA: nema
PROTIV: nema
SUDRZAN: 5 vijecnika (Ante Zubovic, Mario Baridevic, lvan eemeljic, Sime Gligora, Branimir
Tauzer)
Zapisnik nije verificiran.

Verifikacija zapisn ika 36.sjed nice Opcinskog vijeca :

ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovic, Mario Baridevic, lvan eemelji6, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema
Zapisnik je verificiran.

Verifikacija zapisni ka 3T.sjednice Opcinskog vijeca :

ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovi6, Mario Baridevic, lvan demelji6, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema
Zapisnik je verificiran.
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Vije6nik [Vario Baridevic pita nadelnika po kojem dlanku poslovnika je odreCleno da se
pojedinadno glasa o svakom zapisniku, i za5to se pojavljuje viSe zapisnika odjedanput.

Nadelnik odgovara da na pitanje o stavljanju vi5e zapisnika odjednom nema odgovor, jer nije
nadleZan za poslove vijeca, a na pitanje o glasovanju odgovara po dlanku 39. iz kojeg
proizlazi da vijece razmatra izvadak iz zapisnika sa prethodne sjednice. Takoder, nadelnik
upozorava joS jednom na dlanak 39. poslovnika Opcinskog vijeca. da se prije utvrdivanja
dnevnog reda sjednice razmatra i glasuje o zapisniku s prethodne sjednice (verifikacija), te
smatra da nije ispoStovan poslovnik s obzirom da je dnevni red utvrtlen prije "verifikacije".

Predsjednik vijeca konstatira da zapisnici 33.,34. i 35. sjednice nisu dobili potreban broj
glasova i nisu ni verificirani, te ih upucuje na daljnju doradu u JUO s time da se dostave na
verifikaciju na sljedecoj sjednici. Za zapisnike 36. i 37. sjednice predsjednik vijeca konstatira
da su jednoglasno prihva6eni.

Predsjednik vijeca otvara 1. todku Dnevnog reda, Prijedlog Odluke o uvjetima za
sufinanciranje smje5taja starijim i nemo6nim osobama u privatnom smje5taju, te otvara
raspravu koja traje do 12.55 h.

Vijecnik Mario Baridevid se obraca nadelniku i tvrdi da zapisnik sa sjednice od 10.12.2019
prvi puta dolazi na vijece 27 .4.2020., a posao sastavljanja zapisnika je od strane JUO Kolan.
Predsjednik vijeca konstatira da je odito da nadelnik lo5e upravlja sa svojim sluZbama, s
obzirom da je 33. sjednica odrtava pro5le godine, te zatvara raspravu o todki 1., te poziva na
glasovanje.

Nadelnik odgovara da su materijali za verifikaciju sjednica pripremljeni sa strane JUO-a
nakon svake sjednice odnosno na vrijeme, stoga poziva na obracanje biv5em predsjedniku
vije6a s pitanjem za5to nisu uvr5teni na dosada5nje sjednice vijeca. Takoder, na6elnik daje
na znanje da nije ispo5tovan dlanak 37. poslovnika Opcinskog vijeca, te moli da se to udini
jer u protivnom sjednica nece biti valjana.

Predsjednik vijeca izjavljuje da se slaZe s nadelnikovom primjedbom, te konstatira da je na
sjednici prisutno pet (5) vijecnika: Sime Gligora, Branimir Tauzer, Mario Baridevi6, lvan
eemeljic j predsjednik Op6inskog vijeca Ante Zubovii, a da su neopravdano odsutni:
Bogumil Sugar, Mladen Suljic, lvica Prtoric i Ante Prtoric. Predsjednik vijeda takoder
ustvrduje da su ostali prisutni na sjednici nacelnik Marin Pernjak i zamjenik nadelnika Josip
Zubovi6.

Predsjednikvijeca predlaZe dopunu Dnevnog reda. Todka 15. Razno postajetodka 16., a
todka 15. glasi: Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o izboru komisije za Statut i Poslovnik
Op6inskog vijeca Opcine Kolan, te stavlja ovako predloZsni Dnevni red na ponovno
glasovanje, te moli da se glasa: ZA, PROTIV ili SUZDRZAN.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovic, Mario Baridevic, lvan eemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Dnevni red je usvojen.

Prodelnica JUO se ukljucuje na sjednicu u 13:12h
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Todka 1.

Predsjednik vijeia konstatira da je Dnevni red sa dopunom dnevnog reda jednoglasno
usvojen, otvara 1. tocku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o uvjetima za sufinanciranje
smje5taja starijim i nemo6nim osobama u privatnom smjeStaju, otvara raspravu o ovoj tocki s
trajanjem do 13:20 h, te napominje da su za todke koje predlaZe predsjednik Opcinskog
vije6a s predlagateljima poslana obrazloZenja tih prijedloga uz materijale.
Vijecnicima je uz todku 1. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Odluka o uvjetima za sufinanciranje smje5taja starijim i nemodnim osobama u privatnom
smjeStaju s privitkom predlo5ka zahtjeva

Predsjednik vije6a zakljuduje raspravu i stavlja 1.todku, Prijedlog Odluke o uvjetima za
sufinanciranje smje5taja starijim i nemocnim osobama u privatnom smje5taju na glasovanje.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovii, Mario Baridevid, lvan eemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Ve6inom glasova je donesena Odluka o uvjetima za sufinanciranje smje5taja starijim i
nemo6nim osobama u privatnom smje5taju.

Prodelnica JUO moli potvrdu da zapisnik vodi Branimir Tauzer, a vijecnik Branimir Tauzer
potvrCluje.

To6ka 2.

Predsjednik vijeca otvara 2. todku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke
o socijalnoj skrbi na podrudju Opcine Kolan, te otvara raspravu o ovoj tocki s trajanjem do
13:35 h.

Vijecnicima je uz todku 2. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi na podrudju Opcine Kolan

Vijecnik Sime Gligora kao predstavnik predlagatelja predla2e da se u Odluku o izmjeni doda
sljedeci dlanak kao dlanak 2., dok dlanak 2. iz pisanog prijedloga postaje dlanak 3.:

elanak 2.

U Odluci o socijalnoj skrbi na podrueju Opcine Kolan u elanku 25. u kojem se definiraju
dokazi za ostvaivanje prava:

"Uz zahtjev za pokretanje postupka za ostvaivanje prava iz socijalne skrbi, kao i tijekom
koriStenja prava, podnositelj je duZan dostaviti odnosno predoiiti odgovarajuce isprave
odnosno dokaze potrebne za ostvarivanje prava (izjavu o ilanovima kucanstva, uujerenje o
prebivaliStu, potvrda porezne uprave o primanjima u prethodnoj godini, potvrda o visini place
ili mirovine za posljednja tri mjeseca, rjeienje o ostvarivanju prava pri centru za socijalnu
skrb, potvrda zavoda za zapoSljavanje i dr."

Mijenja se u:

"Uz zahtjev za pokretanje postupka za ostvaivanje prava iz socijalne skrbi, kao i tijekom
koriStenia prava, podnositelj je duhan dostaviti odnosno predoiiti odgovarajuce isprave
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odnosno dokaze potrebne za ostvarivanje prava (izjavu o ilanovima kudanstva, uujerenje o
prebivaliStu, izjava o primanjima u prethodnoj godini, izjava o visini place ili mirovine za
posljednja tri mjeseca, rjeSenje o ostvarivanju prava pri centru za socijalnu skrb, izjava o
zapoSljavanju i dr). U postupku rje*avanja zahtjeva moguce je traZiti od korisnika jof dokaza
na osnovu kojih ce dokazati i potvrditisvoj zahtjev."

Vijecnik Sime Gligora takoCler moli da Opcina Kolan (JUO) prilagodi obrasce Zahtjeva, te da
Odluku o socijalnoj skrbi na podrudju Opcine Kolan proslijedi u nadleZno ministarstvo
(Ministarstvo za demografiju, obitelj, mlade i socijalnu politiku) kako bi se utvrdilo da li je
Odluka u skladu sa vaZecim zakonima, ne samo po pitanju izmijenjenog dlanka, vec Odluka
u cijelosti.

Predsjednik vijeca prihvada prijedlog izmjene sa dodanim dlankom vijecnika Sime Gligore,
zakljuduje raspravu i stavlja na glasanje tako izmijenjeni Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni
Odluke o socijalnoj skrbi na podrudju Opcine Kolan.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovi6, Mario Baridevic, lvan Oemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Ve6inom glasova je donesena Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi na
podrudju Op6ine Kolan.

Todka 3.

Predsjednik vijeca otvara 3. todku dnevnog reda, Prijedlog Zakljudka o provedbi nadzora o
zakonitosti materijalnog ifinancijskog poslovanja Opcine Kolan - uputiti ministarstvu financija,
te otvara raspravu o ovojtodki s trajanjem do 13:50 h.

Vijeinicima je uz tocku 3. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Zakljudak o provedbi nadzora o zakonitosti materijalnog i financijskog poslovanja Op6ine
Kolan - uputiti ministarstvu financija

Vijecnik Branimir Tauzer u ime predlagatelja povladi prethodno dostavljeni materijal za
3.to6ku i daje prijedlog novog teksta zakljudka, s napomenom da se radi o tehnickim
izmjenama, razlog donoSenja zakljudka je isti i sama bit zakljudka ostaje ista:

PRIJEDLOG

Predlagatelji

1. Ante Zubovic - predsjednik opcinskog vijeca, HSS
2. lvan eemeljic - vijecnik NLtil
3. Branimir Tauzer - vijecnik NLttl
4. llario Bariievii - vijecnik NHR
S. Srme Gligora - nezavisni vijecnik

ObrazloZenje:

Zakljuiak se donosi zbog sumnje u netransparentno i nenamjensko troienje proraiunskih
sredsfava idruge nepravilnosti u Opcini Kolan.
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Tekst prijedloga:

Na temeliu ilanka 72., a u svezi ilanka 71. Zakona o lokalnoj ipodruinoj (regionalnoj)
samoupravi (NN 33/01,60/01,129/05, 109/07, 125/08,36/09,36/09, 150/11,144/12, 1g/13,
137/15, 123/17,98/19), ilanka 13. Zakona o financiranju jedinica lokalne ipodruine
(regionalne) samouprave (NN 127/17), ilanka 37. Zakona o fiskalnoj odgovornostl fNN
111/18), te ilanka 28. Statuta Opdine Kolan (,,Slu1beni glasnik OpCine Kolan" broj 5/18)
opiinskovijeceop6ineKolannasjedniciodr2anojdana-donosistjedeci

ZAKLJUEAK

t.

Opcinsko vijece Opcine Kolan tra1i od Alinistarstva financija Republike Hruatske da provede
hitni proraiunski nadzor tj. postupak nadziranja zakonitosti, svrhovitosti i pravodobnosti
koriStenia proraiunskih sredstava Opiine Kolan za godine 2018. i2019., radi sumnje u
netransparentno i nenamjensko troienje proraiunskih sredstava, krienja Zakona o javnoj
nabavi i drugih nepravilnosti.

il.

Ovaj zakljuiak objaviti6e se u "Sluibenom glasniku Opcine Kolan".

OPCINSKO VIJECE OPCINE KOLAN
Pre d sjed n i k Opci n skog vijeCa
Ante Zubovic

Predsjednik vijeca prihvaca prijedlog izmijenjenog zakljudka, zakljuduje raspravu, te novi
prijedlog zakljudka stavlja na glasovanje.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovic, Mario Bari6evic, lvan eemelji6, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Ve6inom glasova je donesen Zakljudak o provedbi nadzora o zakonitosti materijalnog i
financijskog poslovanja Op6ine Kolan - uputiti ministarstvu financija.

To6ka 4.

Predsjednik vijeca otvara 4. todku dnevnog reda, Prijedlog Zakljudka o provedbi nadzora
zakonitosti materijalnog i financijskog poslovanja Opcine Kolan - Opcinsko vijece, te otvara
raspravu o ovoj tocki s trajanjem do 14:00 h.

Vije6nicima je uz todku 4. dostavljen sljede6i pisani materijal:

- Zaklju6ak o provedbi nadzora zakonitosti materijalnog i financijskog poslovanja Opcine
Kolan - Opdinsko vijece

Vijecnik Mario Baridevic u ime predlagatelja povladi prethodno dostavljeni materijal za 4
todku i predlaZe novi tekst Zakllueka, a koji se odnosi samo na tehnidke izmjene Zakljucka:
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Predlagatelji:

1. Ante Z_ubovic - predsjednik opcinskog vijeca, HSS
2. lvan CemeljiC - vijecnik NLAII

3. Branimir Tauzer - vijeinik NLM
4. lilario Bariievic - vijecnik NHR
S. Srme Gligora - nezavisnivijeCnik

ObrazloZenje:

Zakljuiak se donosi zbog sumnje u netransparentno i nenamjensko troienje proraiunskih
sredsfava idruge nepravilnosti u Opcini Kolan.

Na temelju ilanka 72., a u svezi ilanka 71. Zakona o lokalnoj ipodruinoj (regionalnoj)
samoupravi (NN 33/01,60/01,129/05, 109/07, 125/08,36/09,36/09, 150/11,144/12, 19/13,
137/15, 123/17,98/19), ilanka 13. Zakona o financiranju jedinica lokalne ipodruine
(regionalne) samouprave (NN 127/17), ilanka 37. Zakona o fiskalnoj odgovornosti (NN
111/18), te clanka 28. Statuta Opiine Kolan (,,SluZbeni glasnik Opiine Kolan" broj 5/18)
Opcinsko vijece Opiine Kolan na sjednici odrZanoj dana 27.04.2020. donosi sljedeci

ZAKLJUEAK

t.

Opcinsko vijece Opcine Kolan traZi od JUO Opcine Kolan, hitnu dostavu dokumentacije na
urudZbirani zahtjev predsjednika opcinskog vijeca, od 06.04.2020. godine (raiuni, ugovori,
kartice), za godine 2018. i2019., radi sumnje u netransparentno inenamjensko troSenje
proraiunskih sredstava, krienja Zakona o javnoj nabavi i drugih nepravilnosti.

ZaduZuje se proielnica JUO Kolan, rok izvrSenja odmah po donoienju
il.

Ovaj zakljuiak objavitiie se u "SluZbenom glasniku Opcine Kolan".

OPCINSKO VIJECE OPCINE KOLAN
P red sje d n i k O pdi n skog vije ca
Ante Zubovic

Predsjednik vijeca prihva6a prijedlog izmijenjenog zakljudka, zakljuduje raspravu, te novi
prijedlog zakljudka stavlja na glasovanje.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vije6nika (Ante Zubovic, Mario Baridevic, Ivan eemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Ve6inom glasova je donesen Zakljudak o provedbi nadzora zakonitosti materijalnog i
financijskog poslovanja Op6ine Kolan - Op6insko vije6e.
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To6ka 5.

Predsjednik vije6a otvara 5. todku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o imenovanju dlanova
radnih tijela u Odbor za proradun , financije, interni nadzor i imovinu, te otvara raspravu o
ovoj todki s trajanjem do 14:11 h.

Vijecnicima je uz todku 5. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Odluka o imenovanju radnog tijela Op6ine Kolan

Vijecnik Mario Baridevid moli u ime predlagatelja procelnicu da pojasni na temelju kojeg
Zakona i na koji se dlanak pozvala, pri protivljenju imenovanja gosp. Josipa Zubovic u Odbor
s obzirom da postupak nije okon6an, kako proizlazi iz dopisa prodelnice.

Prodelnica JUO odgovara da je uputila napomenu uz ovu todku koja glasi:
"lmenovanje Josipa Zubovica rod. 1969. iz Paga u ovo radno tijelo nije u skladu sa
zakonom. Pri Poreznoj upravi ( Republika Hrvatska, Ministarstvo financija) vodi se prekr5ajni
postupak Klasa:UP/l 740-04119-4, Ur.broj: 513-07-17119-4 radifinancijskih prekrSaja.
Okrivljene osobe su Opcina Kolan( zastupana po nadelniku Josipu Zubovicu s prebivaliStem
u Pagu, Strossmayerova2.d., OIB:70227241688 )iJosip Zubovic, nadelnik Opcine Kolan u
2015. godini.
Do okondanja ovog postupka imenovanje Josipa Zubovica kao dlana u radno tijelo nije u
skladu sa zakonom. lsto tako, potrebno je imenovati najmanje tri dlana u ovo radno tijelo."

Vijecnik Mario Baridevic ponavlja pitanje prodelnici koje glasi: po kojem zakonu i po kojem
dlanku?

Prodelnica odgovara da se ukratko radi o Zakonu o prekrSajnom postupku, Zakonu o
proradunu iZakonu o poreznoj upravi.

Predsjednik vije6a zakljuduje da se prodelnica JUO nije oditovala vijecniku, te moli da to udini
pisanim putem svim vije6nicima.

Vije6nik Mario Baridevic izjavljuje da s obzirom na veliko protivljenje prodelnice imenovanju
gosp. Josipa Zubovica, te u dogovoru sa istim, povladi njegovo imenovanje i predlaZe
slijedecu Odluku:

Temeliem ilanka 33. Sfafufa Op1ine Kolan ( SluZbeni glasnik Zadarske 1upanije bA 0B/13 )
i Odluke o osnivanju radnih tijela Opcinskog vijeia Opcine Kolan ( Slulbeni glasnik Zadarske
Zupaniie 22/16 ). Opcinsko vtjece Opiine Kolan na svojoj sjednici odrZanoj dana 27.04.2020.
godine, donijelo je slijedecu

ODLUKU

o imenovanju ilanova radnog tijela Opcinskog vijeca Opcine Kolan,
u Odbor za proraiun, financije, interni nadzor i imovinu

U Odbor imenuju se:

1, JOSIP PLAZIBAT, STNOXN UUCA , AlIIANDRE
2. SthtE GL|G)RA ( lvAN ), FtGtJRtcA ?0, K)LAN
3. DAMIR CEhtELJtC, (FRANJO), RIJECKA 35, IdANDRE

I

Za predsjednika se imenuje Josip Plazibat.



ZaduZuje se proielnik Opcine Kolan da imenovanom radnom tijelu omoguci uvid u svu
dokumentaciju vezano za proraiun OpCine Kolan. Rok odmah.

Ova Odluka stupa na snagu danom donoSenje, a biti ce objavljena u SluZbenom glasniku
Opcine Kolan.

OPCINSKO VIJECE OPCINE KOLAN
Predsje d n i k Opci nsko vrje ca

Ante Zubovi1

Predsjednik vijeca prihva6a prijedlog vijednika lvlaria Baridevi6a, s time da predlaZe Josipa
Plazibala za predsjednika, zakljuduje raspravu istavlja prijedlog na glasovanje.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovic, Mario Baridevic, lvan demeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Ve6inom glasova je donesena je Odluka o imenovanju dlanova radnog tijela
Op6inskog vije6a Op6ine Kolan u Odbor za proradun, financije, interni nadzor i

imovinu.

Todka 6.

Predsjednik vije6a otvara 6. todku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o oslobaclanju placanja
komunalne naknade, te otvara raspravu o ovoj todki s trajanjem do 14:48 h.

Vije6nicima je uz todku 6. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Odluka o oslobadanju pla6anja komunalne naknade

Vijecnik lvan eemeljic daje novi prijedlog u ime predlagatelja, po5to je po obrazloZenju
prodelnice te5ko do6i do korisnika ovih mjera koji glasi da se sve fizidke osobe, svi vlasnici
OPG-a s prebivali5tem na podrudju Opcine Kolan.kao i svi gospodarski subjekti registrirani
na podrudju Opcine Kolan oslobodi od placanja komunalne naknade u periodu od 1.4. do
30.9.2020.9.,odnosno u visini 50% od utvrdene visine godi5nje obveze komunalne naknade.

Nadelnik izjavljuje da on predlaZe gotovo identidan prijedlog mjere kao i grupa vijecnika, ali
napominje da nema niti logike niti ekonomske opravdanosti u oslobaclanju od placanja
komunalne naknade OPG-ima i privatnim iznajmljiva6ima na podrucju Opcine Kolan. Nadalje
nacelnik obja5njava svoj stav, te moli obrazloZenje vijecnika za uvr5tavanje OPG-a u ovu
mjeru. Nadelnik nadalje obrazlaZe demu su namijenjena sredstva od komunalne naknade i

tko je sve placa, te moli vije6nike da razmisle o dono5enju ovakve mjere.

Prodelnica JUO napominje da je i uz ovu todku dostavila napomenu da je Jedinstvenom
upravnom odjelu potrebno dostaviti popis korisnika ukoliko Vije6e donese ovakvu Odluku.

Predsjednik vijeca napominje da je prijedlogom Zakljucka sada definirano da se odnosi na
sve koji su registrirani na podrudju Opcine Kolan, zakljuduje raspravu i stavlja Odluku na
glasovanje u sljede6em izmijenjenom obliku:
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Na temeliu ilanaka 91. i 95. st. 4. Zakona o komunalnom gospodarstvu ("Narodne novine",
broi68/18, 110/18 i3U2q,iilanka 28. Statuta Opcine Kolan ("sluZbeniglasnik OpCine Kolan
broj 5nq a u svezi s uputom Ministarstva uprave Republike Hruatske (KLASA: 023-01/20-
01/114, URBR)J: 5150*02-01/1-20-1) od 13. ozujka 2020.9., opcinsko vijece opcine Kotan
na sjedniciodrZanoj elektroniikim putem dana 27.04.2020. godine donosi

ODLUKU
o oslobadanju od placanja komunalne naknade

Alanak 1

Ovom se Odlukom, uslijed nastupanja posebnih okolnosti koje podrazumijevaju dogatlaj ili
odredeno stanje koje se nije moglo predvidjeti i na koje se nije moglo utjecati, a koje
ugroZava Zivot i zdravlje gradana, imovinu vece vrijednosti, znatno naruSava okotil,
naruiava gospodarsku aktivnost ili uzrokuje znatnu gospodarsku Stetu nastalu povodom
progla5enja epidemije bolesti COVID 19 prouzrokovane virusom SARS - CoV 2 utvrduju
mjere koje se odnose na obveznike pbAanja komunalne naknade.

ebnak 2.

Slijedom okolnosti navedenih u prethodnom ilanku ove Odluke, sve fiziike osobe, syi
vlasnici OPG-a s prebivaliStem na podruiju Opdine Kolan. kao i svi gospodarski subjekti
registrirani na podruiju Opcine Kolan oslobadaju se u potpunosti plaCanja komunalne
naknade u razdoblju od 1. travnja do 30. rujna 2020.9., odnosno u visini od 50% od utvrdene
visine godi1nje obveze komunalne naknade.

elanak 3.

Provedba ove Odluke poujerava se Jedrnstvenom upravnom odjelu.

Alanak 4.

Ova odluka stupa na snagu pwog dana od dana objave U slu1benom glasniku Opdine Kotan.

OPCINSKO VIJECE OPCINE KOLAN
P redsje d n i k O pcin sko vije ca

Ante ZuboviC

GLASOVANJE:
ZA: 5 vije6nika (Ante Zubovic, Mario Baridevic, lvan eemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Ve6inom glasova je donesena je Odluka o oslobadanju od pla6anja komunalne
naknade.
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! ocKa /.

Predsjednik vijeca otvara 7. todku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o oslobadanju placanja
zakupnine za poslovne prostore i javne povrSine u vlasni5tvu Opcine Kolan, te otvara
raspravu o ovoj to6ki s trajanjem do 15:07 h.

Vijecnicima je uz todku 7. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Odluka o oslobadanju placanja zakupnine za poslovne prostore i javne povr5ine u

vlasniStvu Op6ine Kolan

Predsjednik vije6a daje prijedlog da se clanak 5. izmijeni, te da sada glasi: "Ova Odluka
stupa na snagu danom dono5enja i bitice objavljena u "SluZbenom glasniku" Opcine Kolan."

Predsjednik vije6a zaklju6uje raspravu i stavlja Odluku na glasovanje s izmijenjenim dlankom
5.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovi6, Mario Baricevic, lvan eemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Ve6inom glasova je donesena je Odluka o oslobadanju pla6anja zakupnine za
poslovne prostore ijavne povr5ine u vlasni5tvu Op6ine Kolan.

Pro6elnica JUO napominje da odluke stupaju na snagu osam dana od dana objave, a
iznimno sljede6i dan nakon dana objave (Odluka Ustavnog suda RH, broj: U-l-3845/2006 od
23.sijecnja 2013.)

Todka 8.

Predsjednik vijeca otvara B. todku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o imenovanju dlanova
radnog lijela za prostorno planiranje, komunalnu infrastrukturu i za5titu okoli5a, te otvara
raspravu o ovoj todki s trajanjem do 15:25 h.

Vijecnicima je uz todku 8. dostavljen sljedeci pisani materijal

- Odluka o imenovanju dlanova radnog tijela za prostorno planiranje, komunalnu
infrastrukturu i za5titu okoli5a

Vijecnik lVario Baridevic predlaZe nadopunu dlanka 1. ove Odluke, da se za predsjednika
odbora bira lvan Supraha izKolana.

Predsjednik vijeca prihvaca prijedlog vijecnika, zakljuduje raspravu i stavlja Odluku na
glasovanje s izmijenjenim dlankom 1. Odluke.

Josip Zubovi6, zamjenik nadelnika, izjavljuje da ne prihva6a mjesto u navedenom odbor, s
obzirom da ga nitko od predlagatelja 8. tocke dnevnog reda nije kontaktirao.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vijecnika (Ante Zubovic, tVlario Bari6evii, lvan eemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema
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Ve6inom glasova je donesena je Odluka o imenovanju dlanova radnog tijela za
prostorno planiranje, komunalnu infrastrukturu i za5titu okoliia.

Predsjednik vijeca odgovara zamjeniku nadelnika da je njegova ilava primljena na znanje i

da ce se S.dlan odbora izabrati naknadno.

Zamjenik nadelnika obrazlaZe svoj stav oko nadina predlaganja dlanova odbora.

Todka 9.

Predsjednik vijeca otvara 9. todku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o parkirali5tima na
podrudju Opcine Kolan, te predlaZe da se o istoj ne raspravlja i da se ta todka prebaci na
slijede6u sjednicu s obzirom da ne raspolaZemo sa katastarskim prikazom parkiralista na
koje se Odluka odnosi. Predsjednik vijeca otvara raspravu o todki 9. s trajanjem do 15:45 h.

Vijecnicima je uz todku 9. dostavljen sljede6i pisani materijal:

- Odluka o parkirali5tima na podrudju Opcine Kolan

Vijednik Mario Baridevic pita predlagatelja da li se mo2e dobiti na uvid grafika radi lak5eg
uvida i rasprave o to6ci.

Predsjednik vijeca moli nadelnika u ime vije6a da upotpuni Prijedlog odluke sa katastarskim
prikazom kako bi se moglo glasati o istoj na sljede6oj sjednici, zakljuduje raspravu i stavlja
svoj prijedlog na glasovanje.

GLASOVANJE:
ZA: 5 vijednika (Ante Zubovic, Mario Baridevic, lvan eemelji6, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Vecinom glasova je prihvacen prijedlog da predlagatelj tekst odluke upotpuni
katastarskim i grafidkim prikazom, te da 6e se o istoj raspravljati i glasati na slijede6oj
sjednici kada se vije6nicima dostavi potpuna dokumentacija.

Prodelnica JUO obavje5tava da je ovaj prijedlog Odluke dostavljen vijecnicima na ditanje,
kako je to i napisano, a za iducu sjednicu ie se pripremit katastarski prikaz parcela, te moli
da se razmotre ostale odredbe.

Toika 10.

Predsjednik vije6a otvara 10. todku dnevnog reda, Prijedlog Pravilnika o uvjetima izgradnje,
visini i isplati naknade za izgradnju i rekonstrukciju suhozida, te otvara raspravu s trajanjem
do 16:02 h.

Vije6nicima je uz todku 10. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Pravilnik o uvjetima izgradnje, visini i isplati naknade za izgradnju i rekonstrukciju suhozida

Vijecnik Branimir Tauzer izjavljuje da predloZena odluka nema pisano obrazloZenje i nije u
skladu s poslovnikom vijeca, te predlaZe da se ne glasa o odluci, vec da predlagatelj istu
uputi na sljedecu sjednicu u potpunom obliku.

Vijecnik Mario Baridevic se slaZe s vijecnikom Tauzerom i komentira da je i tako Pravilnik
dostavljen na razmalranje pa neka se razmotri i usaglasi sa nadelnikom.
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Predsjednik vijeca prihvaca prijedlog vijecnika Tauzera i moli predlagatelja da materijal uputi
na slijedeiu sjednicu sa pisanim obrazloZenjem i u skladu sa Poslovnikom,

Todka 11.

Predsjednik vijeca otvara 11. todku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o bratimljenju Op6ine
Kolan i Grada Kurima (ee5ka), te otvara raspravu.

Vijecnicima je uz todku 11. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Odluka o bratimljenju Opcine Kolan i Grada Kurima (eeSka)

Predsjednik vijeia zakljucuje raspravu i stavlja Odluku na glasovanje.

GLASOVANJE:
ZA: nema
PROTIV: nema
SUDRZAN: 5 vijecnika (Ante Zubovic, Mario Baridevi6, lvan eemelji6, Sime Gligora, Branimir
Tauzer)

Prijedlog odluke nije prihvacen.

Todka 12.

Predsjednik vije6a otvara 12. tocku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o izmjeni idopuni Odluke
o komunalnom doprinosu, te otvara raspravu s trajanjem do 16:30 h.

Vijecnicima je uz tocku 12. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu

Vijecnik Mario Baricevic izjavljuje da se slaZe s dijelom prijedloga nadelnika, ali moli da se
uzme u obzir i do slijedece sjednice razmotri ostavljanje mogu6nosti domacem stanovni5tvu
obrodna otplata, da ne bi zaustavili gradnju na u5trb domaceg stanovni5tva, te predlaZe
odgodu s mi5ljenjem nadelnika za slijedece vijece.

Predsjednik vijeca prihvaca prijedlog vijecnika Maria Bari6evi6a, te moli predlagatelja da se
odituje o prijedlogu do 16:34 h.

Prodelnica obavjeStava da bi takva odluka bila diskriminirajuca u odnosu na obveznike
komunalnog doprinosa, napominju6i da vjeruje kako su svi upoznati s Odlukom o
komunalnom doprinosu i koje se odredbe odnose na obveznike s prebivaliStem na podrudju
Op6ine Kolan.

Predsjednik vijeda konstatira da se predlagatelj nije oditovao u odredenom vremenu, te
predlaZe da se tocka prebaci na jedno od slijedecih sjednica vije6a jer nije dostavljena
kompletna Odluku s materijalima. Takoder, predsjednik vijeca moli vije6nike da napi5u da li
se slaZu sa njegovim prijedlogom.
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Mario Bari6evi6: "SlaZem se."
lvan eemelji6: "SlaZem se."
Sime Gligora: "Sla2em se."
Branimir Tauzer: "SlaZem se."

Predsjednik vijeia zatvara raspravu i 12. todku dnevnog reda s naznakom da su se svi
prisutni vijecnici sloZili sa prijedlogom da se Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o
komunalnom doprinosu prebaci na neka od slijede6ih vijeca.

To6ka 13.

Predsjednik vijeca otvara 13. todku dnevnog reda, Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke
o dozvoljenom prekoracenju po poslovnom radunu opcine Kolan, te otvara raspravu s
trajanjem do 16:55 h.

Vijecnicima je uz todku 13. dostavljen sljedeci pisani materijal:

- Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o dozvoljenom prekoradenju po poslovnom radunu opcine
Kolan

Predsjednik vijeda zakljuduje raspravu i stavlja Odluku na glasovanje.

GLASOVANJE:
ZA: nema
PROTIV: 5 vijecnika (Ante Zubovi6, Mario Baridevic, lvan eemeljic, Sime Gligora, Branimir
Tauzer)
SUDRZAN: nema

Odluka nije prihva6ena.

To6ka 14.

Predsjednik vije6a otvara 14. tocku dnevnog reda, Paket mjera za pomoc gospodarstvu
pogodenom Odlukama sto2era CZ Republike Hrvatske, te otvara raspravu s trajanjem do
17:08 h.

Vije6nicima je uz todku 14. dostavljen sljede6i pisani materijal:

Paket mjera od tri odluke:
- Odluka o dopuni Odluke o naknadi vijecnika i predsjednika vijeca
- Odluka o oslobadanju od placanja zakupnine za poslovne prostore ijavne povr5ine u

vlasni5tvu ili posjedu Opcine Kolan
- Odluka o oslobatlanju od pla6anja komunalne naknade

Predsjednik vijeca zakljuduje raspravu i stavlja Paket mjera.na glasovanje.

GLASOVANJE:
ZA: nema
PROTIV: nema
SUDRZAN: 5 vijecnika (Ante Zubovi6, Mario Baridevi6, lvan eemeljic, Sime Gligora, Branimir
Tauzer)

Odluke nisu prihva6ene.
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Todka 15.

Predsjednik vije6a otvara 15. todku dnevnog reda, Odluka o izmjenama Odluke o izboru
komisije za Statut, Poslovnik Opdinskog vijeca Op6ine Kolan, te otvara raspravu s trajanjem
do 17:20h.

Vije6nicima uztodku 15. prethodno po pozivu na sjednicu nijedostavljen pisani materijal.

Vijecnik Sime Gligora prila7:e tekst prijedloga odluke kako slijedi:

Prijedlog odluke:

Temeljem ilanka 38. Zakona o lokalnoj i podruinoj (regionalnoj) samoupravi (Narodne
novine broj 33/01, 60/01, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13, 137/15 -
proiiiceni tekst), ilanka 41. Statuta Opcine Kolan ("SluZbeni glasnik Zadarske hupanije"
broj: 1/18), te ilanka 23. Poslovnika Opcinskog vijeca Opcine Kolan, ("SluZbeni glasnik
Zadarske Zupanije" broj: B/13) OpCinsko vijece OpCine Kolan na _ sjednici odrZanoj

donosi:

ODLUKU

o izmjenama Odluke o izboru Komisije za Statut iPoslovnik
Opcinskog vijeca Opcine Kolan

elanak 1.

U Odluci o izboru Komisije za Statut i Poslovnik Opcinskog vijeca Opcine Kolan (SluZbeni
glasnik Zadarske Zupanije broj 14/17) ilanak 2. mijenja se g/asr:

U Komisiju za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost izabrani su:

Sime Gtigora, za predsjednika
hilario Bariievic, za ilana
fuan eemeljic, za itana

Alanak 2.

Ova Odluka stupa na snagu osam dana od dana objave u "SluZbenom glasniku Opcine
Kolan".

OPCINSKO VIJECE OPCINE KOLAN
PREDSJEDNIK:

Ante Zubovi|

Vijecnik Sime Gligora, u ime predlagatelja Odluke o izmjenama Odluke o izboru Komisije za
Statut i Poslovnik Opcinskog vijeca Opcine Kolan, predlaZe za lreceg 6lana Komisije, a
obzirom da nema ostalih vijecnika, vijecnika lvana eemeljida. Takoder, vijecnik Gligora uz
dono5enje ove izmjene Odluke moli, ukoliko se odluka prihvati, da se donese Zakljudak da
JUO krene u proceduru pripreme izmjena Statuta i Poslovnika, te da se u Sto skorije vrijeme
prijedlog dostavi Komisiji.
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Predsjednik vijeca prihvaca prijedlog vijecnika Sime Gligore i stavlja njega i odluku na
glasovanje.

GLASOVANJE (Odluka o izmjenama odluke o izboru Komisije za Statut i Poslovnik
Opcinskog vije6a Op6ine Kolan):
ZA: 5 vije6nika (Ante Zubovic, lVario Baricevic, lvan Cemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Ve6inom glasova je donesena je Odluka o izmjenama odluke o izboru Komisije za
Statut i Poslovnik Opcinskog vije6a Opcine Kolan.

GLASOVANJE (Prijedlog vije6nika Sime Gligore):
ZA: 5 vijednika (Ante Zubovi6, Mario Baridevic, lvan Cemeljic, Sime Gligora, Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

Ve6inom glasova prijedlog vije6nika Sime Gligore je prihvacen.

Todka 16.

Predsjednik vijeca otvara 16. todku dnevnog reda, Razno, te otvara raspravu s trajanjem do
17:40 h.

Vijecnicima uz todku 16. nije dostavljen pisani materijal:

Predsjednik vijeca zakljuduje raspravu i zatvara todku.

Predsjednik vijeda moli JUO da u Sto kracem roku izradi odgovarajuce akte, te da se isti Sto

prije objave u SluZbenom glasniku Opcine Kolan, te zakljuduje 38. sjednicu Opcinskog vije6a
Op6ine Kolan u 17:42h.

Zapisnik izradio:

Branimir Tauzer

OPCINSKO VIJECE OPCINE KOLAN

Predsjednik Opcinskog vijeca
Ante Zubovic

17


